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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért kell a fogyatékos emberekre még több terhet hárítani?” címmel a Házszabály 91 .
a alapján kérdést kívánok benyújtani Sz űcs Erikához, a Szociális és Munkaügyi Minisztérium
miniszteréhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A gazdasági válság sajnos a mindennapok részévé vált, a hétköznapi emberek naponta érzik a
bőrükön. „Még rosszabb a rosszban”, hogy a kormányzat igyekszik a saját hibáit is a válsá g
mögé rejteni és az elhibázott gazdaságpolitika miatti elvonásokat elsősorban ezzel indokolni .

Azonban ha az erkölcs kevés, legalább a humánum maradjon .

A kormányzatnak és a szakminisztériumnak kötelessége biztosítani a fogyatékkal él ők, a
fogyatékos emberek társadalmi esélyegyenl őségét . Azt gondolom, hogy ez minimális elvárás .
Az elvonások sajnos több normatív és céltámogatást is érintettek, a szakosított intézmények
finanszírozása is kevés a működéshez .

Kérdezem Miniszter urat:

Mit kíván tenni a fogyatékkal élők nehézségeinek enyhítésére ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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